
PROTOKÓŁ nr 63 
 

Z posiedzenia Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego  Rady Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie w Krakowie odbytego w siedzibie Rady Dzielnicy XVII  

os. Na Stoku 15 Kraków 

w dniu  25.05.2022 roku o godz. 1800. 
 
 

Ad.1. Otwarcie posiedzenia 

Obrady Komisji otwarł Przewodniczący Komisji p. Waldemar Wołoch 

Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził quorum i prawomocność obrad Komisji. 

 

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad. 

Projekt porządku obrad Komisji bez zmian został przyjęty - jednogłośnie. 

 

Ad.3. Sprawy bieżące: 

ad.3.1.Komisja rozpatrzyła pismo KP VII w Krakowie w sprawie: wsparcia finansowego na realizację zadań(nr.215 

z dnia 10.05.22) 

Głos zabrał: p.J.Wójcik. 

Komisja uzależnia podjęcie decyzji o dofinansowaniu zakupu samochodu nieoznakowanego dla KP VII w Krakowie 

od możliwości budżetowych R.Dz.XVII na rok 2023. 

Komisja wniosek w głosowaniu przyjęła jednogłośnie. 

 

ad.3.2.Komisja rozpatrzyła email Radnego p.L.Zaleńskiego w sprawie:nieczytelnego oznakowania poziomego na ul. 

G.Morcinka(z dnia 16.05.22). 

Głos zabrali:p.J.Wójcik,p.Z.Gawłowski. 

Komisja podjęła decyzję o przekazaniu pisma do ZDMK celem rozwiązania zaistniałego problemu. 

Komisja wniosek w głosowaniu przyjęła jednogłośnie. 

 

ad.3.3.Komisja rozpatrzyła email Radnego p.L.Zaleńskiego w sprawie:rozmontowanego progu zwalniającego przed 

przejściem dla pieszych w Zesławicach(z dnia 16.05.22). 

Głos zabrali:p.J.Wójcik,p.Z.Gawłowski. 

Komisja podjęła decyzję o przekazaniu pisma do ZDMK celem rozwiązania zaistniałego problemu. 

Komisja wniosek w głosowaniu przyjęła jednogłośnie. 
 

ad.3.4.Komisja rozpatrzyła email Radnego p. L.Zaleńskiego w sprawie:niesprawnych lamp wzdłuż ul. Morcinka 

(z dnia 16.05.22). 

Głos zabrali:p.J.Wójcik,p.Z.Gawłowski. 

Komisja podjęła decyzję o przekazaniu pisma do ZDMK celem rozwiązania zaistniałego problemu. 

Komisja wniosek w głosowaniu przyjęła jednogłośnie. 
 

ad.3.5.Komisja rozpatrzyła email Przedszkola Nr 112 z prośbą o pomoc zamontowaniu piłkochwytów (z dnia 

18.05.22). 

Głos zabrali:J.Wójcik,p.Z.Gawłowski,p.T.Ziętara. 

Komisja w sprawie spożywania alkoholu przy stole tenisowym informację przekaże SM m.Krakowa. 

W chwili obecnej R.Dz.XVII nie dysponuje środkami finansowymi na montaż piłkochwytów. 

Komisja wniosek w głosowaniu przyjęła jednogłośnie. 

 

Ad.4. Oświadczenia i komunikaty. 

Komisja została poinformowana przez firmę Machnik sp.zoo o spotkaniu w sprawie przebudowy sieci gazowej na 

terene Dz.XVII. 

 

Ad.5. Zamkniecie posiedzenia 

Termin następnego posiedzenia Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego  Rady Dzielnicy ustalono 

na dzień 08 i 22.06.2022r.na godz.18.00 w siedzibie Rady Dzielnicy. 

 

Na tym posiedzenie Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego zakończono o godz. 18.30. 

                           Protokołował:                                                                               Przewodniczył: 

                       Waldemar Wołoch                                                      

                                                                                                                               Waldemar Wołoch 


